
Zápis  
ze schůze Výboru KCHČF ze dne  

9. února 2025 

konané v motorestu Melikana od 09.00 h 
 

 

 

Přítomní: Brziak, Rataj, Matějáková, Rébová, Dočkalová, Hermann, Suchánek, Havlát, 
Matuška (za p. Horovou), Uchytil, Oplt, 
 

 

Omluveni: Horová, Štarman, 
 

 
Nepřítomní: Tinka – písemná rezignace zaslaná 7. 2. 2025, 
 

Hosté: Neradilová 
 

 

 

Program schůze výboru: 

 
 
1. Zahájení (Brziak) 

Místopředseda spolku zahájil jednání schůze výboru s tím, že povede schůzi na místo 
odstoupivšího předsedy Josefa Tinky, který zaslal rezignační prohlášení (příloha č. 1 zápisu) 
všem členům výboru. 

Na to vystoupil Mgr. Rataj s tím, že podle § 160 zákona č. 89/2012 Sb., občanský zákoník, ve 
znění pozdějších předpisů, jeho funkce zaniká až uplynutím lhůty 2 měsíců a teprve po uplynutí 
této lhůty lze podat návrh na výmaz z veřejného rejstříku. Tedy nejdříve dne 6. dubna 2025, 
kdy uplyne zákonem stanovená lhůta. Citován § 160 OZ. 

(§ 160 

Odstoupí-li člen voleného orgánu ze své funkce prohlášením došlým právnické osobě, zaniká 

funkce uplynutím dvou měsíců od dojití prohlášení.) 

 Podle jeho názoru dříve podaný návrh, okamžitě, jak požaduje odstoupivší předseda, by 
byl nepochybně rejstříkovým soudem jako předčasný zamítnut. 

Navrhuje sepsaní dopisu, kde bude odstoupivšímu předsedovi poděkováno za dosavadní 
činnost a bude upozorněn na lhůtu uvedenou v § 160 občanského zákoníku, po kterou funkce 
trvá. Provede Brziak a Rataj. 

Výbor souhlasí: 

Na to požádal o slovo zástupce hlavního poradce chovu pan Pavel Hermann a oznámil, že 
s okamžitou platností končí ve výboru KCHČF a předal čtečky čipů, které jako zástupce 
poradce chovu měl zajistit. Nadále zůstává oblastním poradcem chovu pro SM pobočku. (Mgr. 
Rataj převzal čtečku čipů určenou pro VČ pobočku s tím, že zajistí předání oblastnímu poradci 
p. Fekiačovi). 
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Na to požádal o slovo výcvikář KCHČF pan Aleš Suchánek a oznámil, že s okamžitou 
platností končí ve výboru KCHČF a předává materiály, které jako výcvikář vlastní a vše předal 
místopředsedovi p. Brziakovi. 

Na to požádal o slovo hlavní poradce chovu p. Ing. Jaroslav Havlát a oznámil, že s okamžitou 
platností končí ve výboru KCHČF a předá materiály, které jako hlavní poradce chovu má svému 
nástupci. Nadále zůstává oblastním poradcem chovu pro StČ pobočku. 
 
Následně vystoupil Mgr Rataj s tím, že sice nechápe smysl a ani důvody odstoupení 
jmenovaných z funkcí ve výboru, byť nebyly sděleny, nicméně všem jmenovaným jménem 
výboru poděkoval za odvedenou práci pro klub a pro českého fouska. Nicméně upozornil na 
lhůtu uvedenou v § 160 občanského zákoníku. 
 
Všichni odstoupivší po odevzdání cesťáku k proplacení opustili jednání schůze výboru. 
 
Následně vyhlášena přestávka v délce 10 minut. 
 
Poté v 09.30 h pokračováno ve schůzi výboru. Bylo konstatováno, že ve lhůtě podle § 160 nelze 
kooptovat nové členy výboru podle stanov a zřejmě odstoupivší členové nebudou chtít ve 
výboru vykonávat činnost, o čemž svědčí jejich vzdálení se z jednání výboru. 
 
Nadále postupováno podle rozeslaného programu. 
 
2. Kontrola případně oprava zápisu ze dne 17. 11. 2024 a informace o závěru schůze  

K zápisu z jednání výboru dne 17. 11. 2024 nebyly uplatněny žádné výhrady. Nebude 
podepsán odstoupivším předsedou, a je podepsán pouze zpracovatelem a ověřovatelem p. Ing. 
Matějákovou. 
 
 
 
3. Kontrola plnění úkolů z minulého jednání (Rataj) 

 
Zpracování metodiky přečipování – splněno – bude ve zpravodaji 
 
Problém zlatého HVO – výbor schvaluje (již dříve schváleno), že ve všech materiálech, kde 
se mluví o „zlatém HVO“ bude uvedeno, že náleží vůdci, který předvede jedince plemene ČF 
na MRK nebo MKP v I. ceně. 
Zlaté HVO budou uděleny všem třem žadatelům zpětně (Suchánek, Blatný, Ticháček). 
 
 
Prověření odstraňování paspárků – Matějáková -  
Stanovisko ÚKOZ ze dne 2. 6. 2022, „paspárky na pánevních končetinách lze odstraňovat 
pouze ze zdravotních důvodů do stáří 8 dnů.“ 
Nutno reagovat změnou standardu.  
(Příloha č. 2 a 3) 
 
4. Informace o korespondenčním hlasování (Rataj)  

 

3x vždy počátkem měsíce (prosinec 2024, leden 2025 a únor 2025) hlasování o přijetí nových 
členů – statistiku vede matrikářka 
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A: 
Revokace usnesení z 17.11. 2024 – o zrušení mezinárodního sekretáře 
Dne 8. 12. 2024 s termínem pro vyjádření do 11.12. 2024 do 20.00 h bylo korespondenčně 
hlasováno na návrh jednatele o revokaci usnesení ze dne 17.11. 2024 o zrušení funkce 
mezinárodního sekretáře, pro jeho rozpor se zákonem. 
Pro zrušení usnesení hlasovali: Rataj, Brziak, Dočkalová, Rébová a Matějáková 
Proti zrušení usnesení hlasovali: Hermann, Havlát, Suchánek a Tinka. 
Usnesení bylo v poměru hlasů 5/4 zrušeno. 
 
B: 
Hlasování o přečipování 
Dne 16. 12. 2024 byla rozeslána členům výboru zpracovaná metodika přečipování v případě 
zjištění nefunkčního čipu zpracovaná Mgr. Ratajem podle závěru výboru ze dne 17. 11. 2024. 

Pro se vyjádřili: Rataj jako zpracovatel, Brziak, Matějáková, Rébová a Dočkalová 
Proti se vyjádřili: nikdo 
Nevyjádřili se: Tinka, Havlát, Herman a Suchánek 

Metodika byla schválena a zaslána k vydání ve Zpravodaji KCHČF. 
 
C: 
Hlasování o delegátovi VH ČMKU 
Dne 8. ledna 2025 s termínem do 8. 1. 2025 bylo korespondenčně hlasováno o návrhu jednatele, 
aby z ekonomických důvodů byl delegátem KCHČF na valné hromadě ČMKU dne 8. 3. 2025 
Petr Brziak, místopředseda klubu, oprávněný jménem klubu jednat. 

Pro se vyjádřili: Rataj, Brziak, Dočkalová, Rébová, Matějáková a Havlát. 
Proti se vyjádřili: nikdo 
Nevyjádřili se: Tinka, Hermann a Suchánek. 

Jako delegát byl odsouhlasen a jednatelem na ČMKJ nahlášen Petr Brziak. 
 
 
5. Informace o uskutečněných jednáních (Rataj) 

 
Mgr. Rataj informoval o jednání se zástupci Český lanýž, kteří mají prokázáno, že lanýže do 
Čech přivezl Karel IV. Mají zájem používat k vyhledávání lanýžů české fousky. Jednali i s ČZU 
Praha. 
Do budoucna zajistil plnění podmínek KCHČF pro chov. 
 
 
6. Neprojednané úkoly z minulého období (Rataj) 

 
Čtečky čipů pro oblastní poradce splněno, dnešního dne před schůzí předány oblastním 
poradcům nebo členům výboru z jejich poboček. 
 
 
7. Zpráva o činnosti mezinárodního sekretáře (Neradilová) 

 
V úvodu své zprávy uvedla: 
„Než tady zmíním ty jednotlivé body, tak bych měla připomenout, že každý z těch bodů 

samozřejmě vyžadoval výměnu několika zpráv a emailů, zpravidla se jedná o desítky takovýchto 

zpráv. Z toho vyplývá, že je tato práce časově náročná. V určitých případech, jako jsou vývozy 
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psů nebo např. teď aktuální vývoz semene, je potřeba si s tou druhou stranou bezvýhradně 

rozumět. Proto je potřeba každý ten úkol pořádně projednat a z toho právě vyplývá ta časová 

náročnost této pozice. 

Vždycky, když jsem na výborech dávala zprávu o činnosti, bylo mi předsedou řečeno, že to mám 

zkrátit a tak se také vždy stalo.“ 

Zřejmě z toho důvodu byla její funkce vnímána jako nepotřebná. 

K tomu Mgr. Rataj uvedl, že v souvislosti s odběrem spermatu dvou psům byl adresátem 
nejméně 60 e-mailových zpráv v angličtině, kdy se vše domlouvalo. 
Úkoly zajišťované od minulé schůze: 

- Nově čeští fousci v Irsku – dva Češi žijící v Irsku si v ČR koupili dva fousky, psa a fenu. 
Zatím se v Irsku poznávají a začali s mantrailingem. Budou chtít fousky ukázat i na 
zkouškách z výkonu loveckých psů.  

- (Opakovaný) odběr semene se provede na konci února. První odběr byl proveden na 
klinice MVDr. Lázničky. Součástí odběru byl i odběr krve na test brucelózy. Ihned po 
odběru se dělá vyšetření semene, které vypadalo dobře. Po týdnu pak semeno rozmrazili 
a udělali vyšetření znovu. To mi bylo sděleno, že kvalita semene je tak špatná, že se 
z toho žádná ID udělat nedá. Navíc veterina poslala do laboratoře špatný vzorek na test 
brucelozy, takže jsme skončili jak sedláci u chlumce, neměli jsme ani test na brucelu 
ani ID. Stálo to 16000 Kč, které jsem musela zaplatit se svého, protože veterina 
nepřijímá platby z ciziny. Ty peníze mi poté Američané poslali.  Po konzultaci celé 
situace s několika veterináři a lidmi, kteří se v této problematice pohybují jsme došli 
z závěru, že pan doktor Láznička nemá dobrou pověst co se kvality dávek a uskladnění 
semene týče. Takže jsem kontaktovala MVDr. Přinosilovou z Brna, která platí za špičku 
v oboru u nás. S tou jsme se dohodli, že máme v podstatě dvě možnosti – buď odběry 
uděláme u ní nebo na veterině v Hradci Králové (VivaVet). Nevýhoda je samozřejmě 
vyšší cena než u Lázničky, na druhou stranu obě pracoviště disponují možnostmi 
odeslání kontejneru se semenem. VivaVet posílá jen po EU (Německo), FrozenDogs 
může zásilku poslat přímo do USA. Američané momentálně probírají možnosti.  

- Potvrzení o povoleném kupírování v ČR – jeden chovatel z Holandska se přestěhovat 
do Švédska, ale tam mají problém s tím, že pes je kupírovaný. Nechtějí ho pustit na 
výstavy. Prý by ho ale pustili, pokud by jim dodal potvrzení od kynologické organizace 
ze země původu toho psa, že kupírování je v té zemi povoleno. V této záležitosti jsem 
tedy kontaktovala sekretariát ČMKU, kde mi paní Jarošová sdělila, že podobné 
potvrzení vydat můžou, ale že si není jistá, jestli to tomu chovateli pomůže. Na to jsem 
jí napsala, že mu bylo řečeno, že to určitě pomůže. Od té doby se mi ale paní Jarošová 
už neozvala.  

- Paní Karbanová se ptá, jestli budeme chtít pomoc s nějakýma výstavami. Pokud ano, 
tak jí máme poslat termíny, ať s tím může počítat.  

- Dva Němci by chtěli štěňata – už jsou v kontaktu s chovateli – inzerát umístěn na web 

- Bývalý předseda klubu chovatelů na NZ mě poprosil o spolupráci při plánování odběru 
a vývozu semene na NZ. V současnosti se tedy snažíme zjistit možnosti a zejména 
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finanční nároky takového vývozu. Zatím to vypadá na Frozendogs, kteří jsou schopní 
vyvézt semeno i na NZ. 

- Fanda Viktorín mi teď před pár dny poslal informaci, že článek o našem plemeni, tuším, 
že se jmenoval nějak „český fousek dobývá svět“ a vyšel ve světe myslivosti, tak ho 
přeložil a otiskli ho v americkém klubovém zpravodaji. Myslím, si, že ten článek budou 
moci/chtít použít i v rámci propagace plemene v USA. 

- V minulém týdnu mě ještě kontaktovala paní Iveta Panýrková, z časopisu ecanis, že by 
chtěla udělat rozhovor o českém fouskovi. Rozhovor probíhá písemně. Paní Panýrková 
shání nejen funkcionáře, ale také normální chovatele a rozhovor má vyjít příští čtvrtek, 
takže potřebuje odpovědi co nejdříve. 

- Počty chovných jedinců v zahraničí: 

Stát                    počet jedinců                        počet chovných psů                počet chovných fen 
USA                      300                                              4                                                 11 
SRN                        ?                                                10                                                11 
NL                           ?                                                 7                                                10 
FR                       40+40                                            11                                               11 
NZ                           ?                                                 4                                                 10 
 
Na to vznesl dotaz p. Matuška (ZČ pobočka) – jaké náklady našeho klubu s touto akcí byly 
spojeny: 
Na to reagoval Mgr. Rataj, že tato akce nebyla vůbec financována z prostředků klubu, klub se 
na tom finančně nijak nepodílí. 
K tomu doplnila p. Neradilová, že si to vše hradí zájemci o odběr spermatu ze zahraničí a klub 
v tom není nijak finančně zainteresován. 
 
 
8. Projednání způsobu další činnosti mezinárodního sekretáře 

 
Výbor klubu v diskuzi kladl důraz na nutnou transparentnost funkce, aby nebylo znovu 
vyvoláváno zbytečně napětí. P, Matuška navrhoval informovat také poradce chovu o 
potenciálním zájmu ze zahraničí. 
Výbor po diskuzi stanoví následující postup: 

1. V případě poptávky zahraničního zájemce o štěně nebo psa – dát na stánky klubu inzerát 
s poptávkou a zároveň o poptávce informovat e-mailem všechny oblastní poradce 
chovu. 

2. Informovat výbor o nutných jednáních s nadřízenými orgány (ČMKJ, ČMKU), výbor 
poskytne součinnost 

3. Připravovat na každý výbor zprávy v duchu té dnešní a jednou ročně připravit 
souhrnnou zprávu do zpravodaje. 

P. Neradilová souhlasí. 
 
Do příští výborové schůze dohledat statut mezinárodního sekretáře a poradce chovu pro 
zahraničí. Úkol pro všechny. 
 
 
9. Projednání výdajů - nákup propagačních materiálů pro prezentaci na stánku při EV 

a do zásob klubu (Matějáková) 
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Skladové zásoby k 7.2.2025                    ks 
monografie ČF                                          237 
samolepka exteriér                                      48 
samolepka interiér                                       53 
Bolo                                                             16 
Odznáček                                                     29 
 
Projedná cenu bol a odznaků, bude řešeno na příští schůzi. 
 
Náklady na výstavu 30.000,- Kč schváleno bločky, propisky úprava a tisk letáku o českém 
fouskovi. Schváleny náklady na parkování. 
 
 
10. Schválení výsledků hospodaření za rok 2024 a návrh rozpočtu na 2025 (Rébová) 

 
Výbor vzal na vědomí výsledek hospodaření za rok 2024. Ač byl naplánovaný pro rok 2024 
rozpočet se ztrátou ve výši 97.000,- Kč byl rok ukončen se ziskem 20.852,- Kč (viz. příloha 
č. 4) 
 
Výbor ukládá podle schváleného výsledku hospodaření ekonomce zpracovat daňové přiznání 
za rok 2024 v zákonem stanovené lhůtě. 
 
Plán hospodaření na rok 2025 (příloha č. 5) 
Po diskuzi a úpravě jednotlivých položek Výbor KCHČF schvaluje rozpočet pro rok 2025 jako 
ztrátový s předpokládanou ztrátou ve výši 83.000,- Kč, kdy předpokládané příjmy činí 
367.000,- Kč a předpokládané výdaje činí 450.000,- Kč. Ztráta ve výši 83.000,- Kč bude 
saturována z hospodářských zisků minulých let. 
 
Ekonomka klubu informovala o disponibilních finančních prostředcích klubu v pokladně a na 
účtech klubu (viz příloha č. 4). 
 
 
 
11. Stav členské základny k 1.1.2025 (Dočkalová),  

 
Obsáhlá zpráva ve zpravodaji. 
K 31. 12. 2024 787 členů, za rok 61 nových členů. 
 
Stav členské základny podle poboček 9. 2. 2025: 
JM 194, StČ 167, VČ 149, JČ 98, SM 91, SvČ 68, ZČ 57, Zahraničí 19. 
 
 
12. Hodnocení chovu za rok 2024 (štěňata, linie, kontroly, výběr do chovu, chovní jedinci Havlát, 

Hermann) – vzhledem k neúčasti odstoupivších Havláta a Hermana přednesl 

zprávu CHR pan Matuška 

 

Podle informací od poradců chovu bylo za r. 2024 celkem 61 vrhů a narodilo se 335 štěňat ČF. 
 
Chovatelská rada předkládá návrh na rozhodčí a na zajištění výstav a výběru do chovu: 
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Výstava Červený hrádek 
Rozhodčí výstava                                     Výběr do chovu 
Havlát + Sobolík                                    Kalivoda + 2 členové výboru pobočky 
 
Výstava Velké Albrechtice 
Rozhodčí výstava                                        Výběr do chovu 
Hermann + Nehyba                                 Vysloužil +2 členové výboru pobočky 
 
Výstava Simický mlýn Martinice 
Rozhodčí výstava                                           Výběr do chovu 
Sobolík + Vysloužil                                 Fekiač + 2 členové výboru pobočky 
 
Dále chovatelská rada navrhuje neuznávat zkoušky pořádané Asociací myslivosti k chovnosti 
a tento návrh odůvodnil. CHR doporučuje uznávat pouze zkoušky pořádané ve spolupráci 
s ČMMJ. 
Výbor souhlasí, připraví změnu ZŘ. 
 
CHR žádá o výmaz p. Silvie Neradilové z Chovatelské rady KCHČF. 
K tomu p. Matějáková uvedla, že p Neradilová je řádně zvoleným zástupcem oblastního 
poradce chovu na SM pobočce a ve zpravodaji je uvedeno kontakty na CHR a zástupce 
oblastních poradců chovu. 
 
K tomu uvedl p. Brziak, že bude nutné aktualizovat chovatelskou radu a požaduje, aby 
chovatelská rada zasílala zápisy ze svého jednání na výbor klubu. 
 
 
13. Projednání zápisu výboru SvČ pobočky, ZČ pobočky a STČ pobočky (Brziak, 

Matuška, Rataj), 

 
- P. Brziak přednesl závěry a usnesení výboru SvČ pobočky, která nesouhlasila se 

zrušení funkce mezinárodního sekretáře. Výbor pobočky zároveň vyzval dozorčí radu 
ke kontrole plnění usnesení poslední konference stran založení mezinárodního klubu. 

- Na to navázal po dohodě s panem Matuškou a přednesl, že v obdobném duchu se neslo 
usnesení Západočeské pobočky. 

Poznámka zpracovatele zápisu: 
Jednání výboru SvČ a ZČ pobočky se uskutečnila před revokací usnesení o zrušení funkce 
mezinárodního sekretáře. 

 

- Následně informoval Mgr Rataj o jednání výboru StČ pobočky (konaného dne 4.1. 
2025), které kvitovala revokaci usnesení o zrušení funkce mezinárodního sekretáře, 
navrhla jako rozhodčí na výstavu dne 27.9. 2025 pana Sobolíka a pana Franka, a členové 
výboru přislíbili pomoc při přípravě a překladu stanov mezinárodního klubu. Současně 
zmínil, že výbor pobočky řešil i další organizační záležitosti pobočky. 

- Poté Mgr. Rataj informoval, že obdobně vyznívá i jednání výboru VČ pobočky, zápis 
doposud nemá a předpokládá doruční podle stanov v dohledné době. 
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14. Spádové schůze 2025 (podklady, zprávy funkcionářů, postup při výběru čl. příspěvků) (Brziak + další) 

 
Mgr. Rataj uvedl, že se pokusí zápis zpracovat do koce týdne, aby byl k dispozici na každé 
spádové schůzi. 

P. Brziak uvedl, že se pokusí získat zprávy od odstoupivších členů výboru a zpracuje zprávu 
pro spádové schůze poboček. 
 
 
 
15. Informace ze Sněmu ČMKJ (Rataj) 

 
Mgr. Rataj informoval o Sněmu ČMKJ, kterého se účastnil jako předseda Basset klubu ČR.  
 
Za KCHČF se Sněmu ČMKJ účastnil na místo pana Tinky odstoupivší zástupce hlavního 
poradce chovu p Hermann. Vítal, že na posledním výboru poučovala DR, kdo jménem klubu 
jedná a uvedl, že p. Hermann nebyl pověřen výborem klubu a nedisponoval plnou mocí 
podepsanou dvěma funkcionáři oprávněnými jménem KCHČF jednat, jak ukládají stanovy. 
Nicméně nepovažuje za nutné zastupování KCHČF panem Hermannem zpochybňovat. 
 
Informoval o přijetí nových stanov ČMKJ, které byly podle jeho návrhu doplněny a dále 
informoval o průběhu jednání Sněmu ČMKJ. Pro KCHČF neplynou žádné výrazné závěry. 
 
 
 
16. Organizace výstav 2025 + výběry do chovu 2025 

Mgr Rataj upozornil na zápis Stč pobočky, kde byl navrhován s p. Sobolíkem p. Frank a CHR 
tento návrh nereflektovala, přičemž je ekonomicky neúnosné, aby na výstavu jel p. Vysloužil 
z JM pobočky. 
 
Výbor schvaluje delegaci následujících rozhodčích na jednotlivé výstavy pořádané KCHČF 
nebo pro KCHČF: 
Výstava Červený hrádek 

Rozhodčí výstava                                     Výběr do chovu 
Havlát + Sobolík                                    Kalivoda + 2 členové výboru pobočky 
 
Výstava Velké Albrechtice 

Rozhodčí výstava                                        Výběr do chovu 
Hermann + Nehyba                                 Vysloužil +2 členové výboru pobočky 
 
Výstava Simický mlýn Martinice 

Rozhodčí výstava                                           Výběr do chovu 
Sobolík + Karel FRANK                          Fekiač + 2 členové výboru pobočky 
 
Poznámka zpracovatele zápisu: 
V souvislosti s výběrem do chovu je nutné dořešit delegaci rozhodčích pro příslušné plemeno, 
neboť ani pan Ing. Kalivoda ani pan Milan Fekiač nejsou rozhodčími z exteriéru pro 
plemeno český fousek. Nutno řešit na příštím výboru nebo korespondenčně. 
Úkol pro příští jednání výboru!!! 
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17. Informace o posuzování DKK (Rataj) + Informace MVDr. Musila o kontrole ČF 

 
Mgr. Rataj informoval výbor o výsledcích posouzení, které mu zaslal posuzovatel MVDr. 
Musil. 
 
V roce 2024 posouzeno oficiálně celkem 8 psů plemene český fousek 
výsledek DKK A  - 7 jedinců 
               DKK B  - 1 jedinec 
               DKK C  - 0 
               DKK D  - 0 
               DKK E  - 0 
DKL  0 8 jedinců 
 
OCD ramenních kloubů   
nepostiženo oboustranně 5 jedinců 
 postiženo  jednostranně 2 
postiženo oboustranně 1 
 
SA posouzeni  celkem 2  
  SA  0 1 jedinec 
  SA 1  1 jedinec 
p. Dočkalová doplnila, že nyní si nechává MVDr. Musil zasílat k posouzení materiály přímo 
do veterinární kliniky Monáda, Štolmíř 127, Český Brod, adresa zveřejněna na webu. 

A dále informovala o změně ceníku za posouzení u MVDr. Musila. Konkrétně se jedná: 
DKK 500 Kč 
Dlk 400Kč 
Ocd 400 Kč 
Spondilóza páteře 400 Kč 
Přechodový obratel LTV 300 Kč 
 
Dále dala na zváženou projednat s MVDr. Musilem moznost určení dalšího posuzovatele, podle 
jejího názoru by bylo vhodné někde na Moravě. Možné doplnění dalšího posuzovatele projedná 
s MVDr. Musilem Mgr. Rataj. 
 
 
18. Projednání Stížnosti/žádosti Ing. Pavla Dostála (kšeftování se psy) 

Pan Matuška přečetl část zápisu z minulé výborové schůze a uvedl, že tak jak čte zápis výboru, 
vyjádření pana Tinky a následnou reakci pana Rataje, nelze z toho podle jeho názoru dovozovat, 
že by byl Ing. Pavel Dostál nařčen výborem klubu z kšeftování se psy. 

Na to vystoupil pan Uchytil a uvedl, že si na tuto situaci velice dobře pamatuje, že se to událo 
krátce po zřízení funkce mezinárodního sekretáře, kde na jejich spádové schůzi vystoupil 
oblastní poradce chovu Ing. Sobolík s tím, že když bude chtít, tak si klidně psa do zahraničí 
vyveze sám, a že k tomu nepotřebuje žádného prostředníka, kterému by měl něco platit. 
Pamatuje si, že o tom ani nebylo hlasováno, jen to bylo uvedeno v zápise ze schůze. 

K tomu Mgr. Rataj uvedl, že to řešilo úplně jinou situaci. 

Po diskuzi učiněn závěr, že na výboru dne 17. 11. 2024 nedošlo k osočení Ing. Dostála 
z jakéhokoliv obchodování se psy, Rataj a Brziak zpracují dopis oznamovateli. 



10 
 

 
 
19. Zprávy členů výboru, kronikářka, atd. 

 
Brziak 

Informoval o závěru k postoupeným materiálům zakládajících údajné podezření z kárného 
provinění Adama Machaly.  
Objasnil, že v ani jednom případě nejde o kárné provinění. V jednom případě jde o snahu p. 
Machaly využít vhodného termínu k výběru do chovu, před opětovným zapsáním vyvezeného 
psa na Slovensko zpět do Plemenné knihy ČLP. Ve druhém případě není zřejmé kdo je 
majitelem, a proto bylo rozhodnuto do vyjasnění majetkoprávního vztahu nevystavovat feně 
doporučení ke krytí. KCHČF nemůže určovat, kdo je majitelem feny. 
Na návrh p. Dočkalové bude p. Machala i druhý účastník p….. o výsledku  a závěrech 
informován 
 
Rébová 

- Upozornila na pokračující podvody v souvislosti s bankovními převody. 
- Nabídla v případě zřizování mezinárodního klubu se zajištěním platebních nástrojů ze 

zahraničí. Není to úplně jednoduché a někdy je to náročné. 
 
Dočkalová 

- K matrice vše uvedla. 
- Ke kronice nemá nic, kronika MFH stále chybí 
- Doporučuje řešit rozhodčí. 

Po diskuzi rozhodčí na MFH bude řešit p. Brziak, rozhodčí na MJD bude řešit p. Rataj 
 
Matějáková 

- Provede změny na webu 
- Na FOR PSI uvede kontaktní osobu pana Brziaka na místo odstoupivšího Tinky 
- Upraví kontakty 

 
Rataj 

- nic 
 
20. Naběhlé záležitosti  

Projednání žádosti o rozhodčí z exteriéru: 
 

1. Neradilová 

Pro: 5 
Schváleno jednomyslně 
 

2. Machala 

Pro: 4 
Proti: 0 
Zdržel se: Rataj 
Schváleno 
Obě žádosti byly na místě potvrzeny a předány k odeslání. 

 
Mgr. Rataj uvedl, že je žádoucí doporučovat klubové kandidáty na rozhodčí, neboť Ing. 
Havlát upozorňoval, že klubu chybí kluboví rozhodčí z exteriéru. 
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K tomu se vyjádřil Břetislav UCHYTIL a připomněl dvě další jména shodou okolností 
jihočeských zástupců p. Aleny růžkové a MVDr. Kočové, které by bylo možno využívat.  
 
21. Informace z Dozorčí rady KCHČF 

 
- Dozorčí rada informovala, že obdržela podnět na nesprávné vyřešení případu p. 

Machaly a podle jejího názoru se nepochybně jedná o protiprávní jednání. 
 
K tomu p. Brziak uvedl, že nejméně v jednom případě se zřejmě jedná o protiprávní jednání, 
ale není zřejmé, kdo přesně se protiprávního jednání dopustil. KCHČF nedisponuje právními 
instrumenty, aby mohlo zkoumat, kdo je či není oprávněným majitele feny. Proto do vyjasnění 
majetkoprávních vztahů nebude feně vystavováno doporučení ke krytí. 
 

- Dozorčí rada ústy pana Oplta přednesla ultimativní požadavek na vymazání paní Silvie 
Neradilové a pana Martina Kudrny z Chovatelské rady, neboť jsou tam uvedeni 
neoprávněně. 

K tomu Ing Matějáková uvedla, že ve zpravodaji je „Seznam členů chovatelské rady a 
zástupců oblastních poradců chovu“ a p. Neradilová byla zvolena na SM pobočce zástupcem 
oblastního poradce chovu. 

K tomu dále Mgr. Rataj citoval usnesení výboru KCHČF ze dne o ustanovení chovatelské 
rady, kde je pan Milan Kudrna uveden jako člen CHR, a proto se ze seznamu vymazávat nebude 
(viz příloha č. 6). 

- Dozorčí rada ústy pana Oplta dále vznesla doporučení, aby se sdružovaly jízdy na výbor 
KCHČF a šetřilo se tak na cestovném. Doporučení se týká hlavně Moravy. 

- Dozorčí rada, ústy pana Břetislava Uchytila, žádá Výbor KCHČF o svolání mimořádné 
konference KCHČF z důvodu odstoupení čtyř hlavních členů výboru. 

Na to reagovali p. Brziak a p. Rataj, že odstoupení členů výboru není důvodem ke svolání 
mimořádné konference a není důvod vyhazovat cca 100.000,- Kč za pořádání mimořádné 
konference. 

- Na to opět reagoval pan Uchytil, že DR nesvolává mimořádnou konferenci, ale dávají 
výboru návrh na její svolání. Poté, když 7.2. přišla písemná rezignace předsedy klubu, 
vyhledal si stanovy a domlouvali jsme se s kolegy v DR, jak dále postupovat. 

 
 

22. Diskuse a různé 

 
Matuška 

- Dotazoval se Ing. Matějákové, kdy bude připraven slibovaný program pro chovatelskou 
radu, který by měl nahradit stávající chovné karty. 

K tomu Ing. Matějáková uvedla, že je snaha vše zprovoznit do konce roku. Současně zmínila 
problémy s testováním, kdy odstoupivší hlavní poradce chovu úplně nekomunikoval při 
testování. 

Na to se pan Matuška nabídl, že má nějaké feny k uchovnění a klidně by se mohl podílet na 
testování databáze. 

Výbor souhlasí. 
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Výbor korespondenčně nebo on-line schůze projedná žádost DR na svolání mimořádné 
konference. 

 
 
23. Závěr   

 
Schůze výboru se budou v nastalé situaci řešit operativně. 
 
 
Zapsal:                                                                                        Ověřil: 
Mgr Rataj                                                                                  Petr Brziak 
 
                                                                                             Ing. Drahomíra Matějáková 
 


